
Protokół Nr 38/2014 

 

z posiedzenia  Komisji  Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  

Rady Miasta Ostrowca Św.  

w dniu 26 maja 2014 r. godz. 14.00 – 14.15 

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  - mgr Maciej Kuszewski. 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 
 

Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 

 

 

I.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opiniowanie projektów uchwał  

na sesję RM w dniu 29 maja   

2014 r. w sprawie:  

 

1) porozumienia w przedmiocie utworzenia 

na obszarze Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski okręgów wyborczych  

w wyborach do Rady Powiatu w Ostrowcu 

Świętokrzyskim  (pkt V poz. 2) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2) rozpatrzenia ponownych skarg na 

działalność Komendanta Straży Miejskiej 

w Ostrowcu Świętokrzyskim (pkt V poz. 3). 

 

 

 

 

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Organizacyjno – 

Prawnego – Pani Grażyna Okupińska wyjaśniła,  

że w związku z utworzeniem 23 jednomandatowych 

okręgów wyborczych w wyborach do Rady Miasta  

i nowego podziału miasta na stałe obwody 

głosowania, Powiat przy dokonywaniu podziału  

na nowe okręgi wyborcze w wyborach do Rady 

Powiatu dostosował je do obwodów głosowania. 

Propozycja przedstawiona przez Powiat została 

zaopiniowana przez Komisarza Wyborczego  

w Kielcach. W związku z tym, że na terenie Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski powstaną 2 okręgi 

wyborcze w wyborach do Rady Powiatu, konieczne 

jest uzyskanie opinii Rady Miasta  

Ostrowca Świętokrzyskiego w przedmiotowej 

sprawie. Przy podziale miasta na okręgi wyborcze 

do Powiatu Ostrowieckiego brano pod uwagę przede 

wszystkim Postanowienie Komisarza Wyborczego 

w sprawie podziału miasta na okręgi wyborcze w 

wyborach do Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego. 

 

Członkowie komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie  

porozumienia w przedmiocie utworzenia  

na obszarze Gminy Ostrowiec Świętokrzyski 

okręgów wyborczych w wyborach do Rady Powiatu 

w Ostrowcu Świętokrzyskim (projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu). 

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Organizacyjno – 

Prawnego – Pani Grażyna Okupińska przypomniała, 

że pierwsza skarga zgłoszona przez Pana 

…………….. była opiniowana przez Komisję 
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Rewizyjną, która uznała skargę za niezasadną. 

Następnie Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Komendanta 

Straży Miejskiej w Ostrowcu Świętokrzyski,  

w której skarga również została uznana za 

niezasadną. Pan …………………. otrzymał 

pisemną informację w powyższej kwestii, po czym 

wniósł do Rady Miasta wezwanie do usunięcia 

naruszeń w powyższej uchwale, powołując się na 

art. 101 ust. 1 ustawy  samorządzie gminnym. 

Wezwanie to zostało zaopiniowane przez radców 

prawnych, którzy uznali, że powyższy przepis  

nie ma w tym przypadku żadnego zastosowania, 

dlatego też Pan ……………………….. pismem 

Przewodniczącego Rady Miasta został 

poinformowany, że nie ma podstaw prawnych,  

aby Rada Miasta mogła się ustosunkować uchwałą 

do tego wezwania. 

Następnie Pan …………….. ponownie złożył 

odwołanie, w którym domaga się uchylenia 

uchwały.  

Przedłożony projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

ponownych skarg na działalność Komendanta Straży 

Miejskiej w Ostrowcu Świętokrzyskim uznaje za 

bezzasadne skargi składane przez Pana 

…………….., gdyż skarżący swymi kolejnymi 

pismami nie wnosi nowych okoliczności do tej 

sprawy.  

Z przepisów prawnych wynika, że Rada Miasta 

uchwałą może podtrzymać swoje stanowisko bez 

zawiadamiania skarżącego, jednak zgodnie  

z sugestią radcy prawnego, Pan ……………. 

otrzyma uchwałę Rady Miasta, w której Radni 

ponownie zadecydują o rozpatrzeniu skargi  

na działalność Komendanta Straży Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miasta – Pan Janusz 

Wojciech Kotasiak stwierdził, ze powyższa sprawa 

zaczyna żyć „własnym życiem”, gdyż Pan 

……………………. kieruje kolejne pisma, w 

których domaga się ukarania Komendanta Straży 

Miejskiej, jak również wszystkich strażników 

miejskich. Przewodniczący RM stwierdził, że 

strażnicy miejscy podchodzą bardzo formalnie do 

kwestii karania i zasugerował stosowanie upomnień, 

a stosowanie kar jedynie w przypadku powtórzenia 

się sytuacji, gdyż – jak to widać w przypadku Pana 

……………… – może powodować przeciągające 

się spory. 

Prezydent Miasta – Pan Jarosław Wilczyński 

wyjaśnił, że kwestia ukarania należy do decyzji 

strażnika miejskiego. Często jednak  osoby swoim 

zachowaniem prowokują strażnika do wypisania 

mandatu. Prezydent przypomniał, że kara ma mieć 
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II. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sprawy różne: 

 

- dot. przygotowania materiałów  

na tematyczną sesję Rady Miasta dotyczącą 

kultury w mieście 

 

 

działanie wychowawcze i  nie można dopuszczać  

do sytuacji, żeby ludzie czuli się bezkarni. 

Członkowie komisji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia ponownych skarg na działalność 

Komendanta Straży Miejskiej w Ostrowcu 

Świętokrzyskim (projekt uchwały w załączeniu  

do protokołu). 
 

 

Przewodniczący Rady Miasta – Pan Janusz 

Wojciech Kotasiak przypomniał, ze w planie pracy 

Rady Miasta na 2014 rok zawarty jest punkt 

„Funkcjonowanie i rozwój kultury w mieście”.  

Przewodniczący poinformował, że w powyższej 

kwestii spotka się z Prezydentem Miasta  

i przedstawi mu swoje sugestie dotyczące materiału, 

który zostanie przedłożonym radnym. Na następnym 

posiedzeniu Komisji zostanie przedstawiona 

koncepcja tego, jak będzie wyglądał ten punkt 

obrad. Zdaniem Przewodniczącego RM nie chodzi 

tu  przedstawienie podsumowania tego, co się  

działo i dzieje w ostrowieckiej kulturze, ale  

o przedstawienie priorytetów na następne lata, 

zamierzeń i działań planowanych na przyszłość. 

 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

  

Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 

 

Protokołowała:                                    Przewodniczył: 

 

mgr Anna Krakowiak             Przewodniczący Komisji 

                 mgr Maciej Kuszewski  


